
SLANGERUP KOMMUNE
BORGMESTERKONTORET, DEN 21/5“1987.

BYRÅDET indkaldes herved til møde onsdag 
den 27. maj 1987 kl. 19,oo i 
byrådssalen til behandling af følgende 
dagsorden:

Fraværende:

1.
ORIENTERING OG EFTERRETNING.

a) Love, cirkulærer, bekendtgørelser m. v.

b) Røgfrit Miljø fremsender pjece.

c) I skrivelse af 8/5-87 fremsender 
Indenrigsministeriet hæfte over 
Indenrigsministeriets afgørelser og 
udtalelser om kommunale forhold i 
1986.

d ) I Skrivelse af 8/5-87 fremsender 
Boligministeriet en redegørelse vedr. 
"Den almennyttige boligsektors rolle 
på boligmarkedet"

e) Arbejdsmarkedsnævnet i Frederiksborg 
amts opgørelse af 15/4 1987 over 
ledige, som var tilmeldt arbejdsfor
midlingen. Opgørelsen viser at der 
var 246 ledige 1 Slangerup kommune.

f ) Sygesikringens forhandllngsudvalg har 
siden januar 1987 ført forhandling om 
Indgåelse af nye overenskomster vedr. 
speciallægehjælp med Foreningen af 
Speciallæger.

Sekretariaterne i de kommunale organi
sationer og Sygesikringens Forhand
lingsudvalg har udarbejdet notat af 
27/3 1987 om ”Administration af syge
sikringens ydelser under konflikt 
mellem Sygesikringens Forhandlings
udvalg og Foreningen af Speciallæger 
pr. 1. april 1987".

g) Foreningen af sociale udvalg i Frede
riksborg amt har den 30. april 1987 
fremsendt referat af bestyrelsesmøde 
afholdt den 31. marts 1987.
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h) Kornrnunedatae bestyrelse har afgivet 
beretning orn virksomheden i 1986.
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i) Økonomiudvalget udbad sig i mødet den 
14/4 1987 en opgørelse over kommunens 
aktuelle kautioner for private andels
boliger.
(Økonomiudvalgets medlemmer har tid
ligere modtaget ovennævnte materiale)

j > Børnehuset Kroghøj har meddelt at der 
i week-enden den 2.-3. maj 1987 har 
været øvet hærværk mod et cykelskur. 
Intet er stjålet.

k) Øparkens børnehave har meddelt, at der 
den 30. april 1987 har været øvet 
hærværk på legepladsen. Nogle 
elektriske installationer er revet 
løs.

l) Socialudvalget godkendte på mødet den 
7/4 1987 en procedure vedr. betaling 
for børns ophold i daginstitution 
beliggende i anden kommune end op
holdskommunen. Fremover skal opholds
kommunen afholde den fulde udgift ved 
institutionsopholdet, og så Indkræve 
forældrebetalingen efter' opholdskom
munens egne takster.

rn) Kommunernes Landsforening har i
skrivelse af 4/5-87 fremsendt en doku
mentarisk beretning indeholdende en 
bred redegørelse for den kommunaløko
nomiske og kommunalpolitiske udvikling 
og en beskrivelse af landsforeningens 
samlede virksomhed i beretningsperio
den 1986-87.

n> I skrivelse af 20/5-87 meddeler Inden
rigsministeriet dispensation til opta
gelse af et 1-årlgt lån på 3,0 mio.kr. 
for merudgifter som følge af overens
komsterne.
Vedr. udgifter til renovering m.v. af 
skolebygninger meddeles afslag.

2 .
ØKONOMIRAPPORTERING.

Rapport pr. 24. april 1987 vedlægges til 
orientering.

a.
ANSØGNING OM TILLÆGSBEVILLING PÅ KR. 
2.926.400 VEDR. LØNKQNTI
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De nye overenskomster pr. 1/4 1987 har 
medført højere lønstigninger end det var 
forventet i forbindelse med budgetlæg
ningen for 1987.
Lønomkostningsniveauet er nu beregnet til 
at blive ca 6.5% højere end i 1986. Ved 
budgetlægningen blev der indregnet en 
stigning på ca. 2.8%
Administrationen har beregnet stigningen 
på de enkelte lønkonti, samt heraf afled
te stigninger på diverse indtægtskonti, 
og Indstiller at der meddeles tillægsbe
villinger på ialt netto kr. 2.926.400. 
Stigningerne på de enkelte konti fremgår 
af økonomirapporten.

Økonomiudvalget den 19/5-1987;
Anbefales.

b.
ANSØGNING OM TILLÆGSBEVILLING PÅ KR.
6.000 VEDR. KQNGENSGAPE 24 
På grundlag af konstateret forbrug 
indstiller bygnings- og planlægnings
udvalget den 18/3 1987, at kontoen 
forhøjes med kr. 6.000.

Økonomiudvalget den 19/5-1987: 
Anbefales.

c.
ANSØGNING OM TILLÆGSBEVILLING PÅ KR. 
21.900 SLANGERUPG'ÅRD, FAST EJENDOM 
Grundet flere fraflytninger og dødsfald 
har der vist sig behov for hovedistand
sættelse af flere lejligheder end budget
teret. Bygnings- og planlægningsudvalget 
indstiller, at der meddeles en tillægs
bevilling på kr. 21.900. Herudover an
moder udvalget om at det bundne beløb 
svarende til 17/. af kontoen frigives nu.

Økonomiudvalget den 19/5-1987;
Anbefales for så vidt angår 21.900,- kr.

d.
ANSØGNING OM ÆNDRING AF RÅDIGHEDSBELØB 
KR. 25.000 VEDR. NYTTEHAVER 
På grundlag af notat af 22/4 1987 vedr. 
møde om nyttehaver, indstiller Teknisk 
udvalg at der nu afsættes kr. 25.000 som 
rådighedsbeløb i 1987, til befæstelse af 
stier, samt beplantning.

Økonomiudvalget den 19/5-1987:
Anbefales.

e.
ANSØGNING OM ANDRING AF RÅDIGHEDSLØB SAMT 
FORØGELSE AF ANLÆGSBEV. PÅ KR. 15.000
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Den samlede udgift til vandforsynings
planlægning forventes nu at beløbe sig 
til kr. 215.000. Byrådet har tidligere 
meddelt en anlægsbevilling kr. 200.000. 
Teknisk udvalg indstiller, at der med
deles en yderligere anlægsbevilling på 
kr. 15.000 og at rådighedbeløbet i 1987 
forhøjes tilsvarende.

Økonomiudvalget den 19/5-1987:
Anbefales.

f.
FORSØGSORDNING MED LEPELSESTIMER EFTER 
FOLKESKOLELOVENS PGF. 80 a.
Efter indstilling fra skolekommissionen 
godkendte byrådet på sit møde den 28/1 
1987, at Undervisningsministeriet ansøges 
om tilladelse til, at der, under forud
sætning af at den ene overbygningsskole 
nedlægges, kan foretages en forsøgsmæssig 
ledelsesform 1 tre år på den sammenlagte 
skole.
Samtidig blev det besluttet at stillings
beskrivelse eftersendes efter høring 1 
udvalg og kommission.

SKOLEKOMMISSIONEN DEN 23/2 1987:
Under henvisning til ministeriets skri
velse af 9/2 1987, samt skoledirektørens 
forslag til stillingsbeskrivelse anmodes 
nævn og lærerråd ved Klngoskolen og Eje
godskolen om at behandle sagen med hen
blik på fornyet ansøgning.

SKOLEKOMMISSIONEN DEN 23/3 1987:
Det vedtages, ikke at arbejde videre med 
en forsøgsmæssig ledelsesform.

SKOLEKOMMISSIONEN DEN 27/4 1987: 
Fremsendes med anbefaling for skoleåret 
1987/88, dog kun med 3.75 time til stu
diekreds under DHL.

KULTURELT UDVALG DEN 5/5 1987: 
Skolekommissionens indstilling anbefales. 
Der søges om tillægsbevilling på kr.
40.000 i 1987. Finansiering foreslås 
over lærerlønskontoen.

Økonomiudvalget den 19/5-1987:
Anbefales.

9*
SAMTALEANLÆG. KINGQSKQLEN/EJEGQDSKQLEN. 
I forbindelse med sammenlægning af Kin- 
goskolen og Ejegodskolen er der frem
kommet ønske om en sammenkobling af 
skolernes samtaleanlæg.

Dag og år: ^ /  ■ maj 1987 Blac/-?iZ
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Teknisk forvaltning har indhentet over
slag på sammenkobling af de to anlæg. De 
to anlæg kan ikke umiddelbart 
sammenkobles p.g.a forskellig opbygning. 
Det foreslås, at udskifte Kingoskolens 
anlæg totalt, da dette er det ældste og 
mest utidssvarende anlæg.
Ejegodskolens anlæg kan genanvendes 
således at der etableres ny central i 
administrationen på Klngoskolen, samt 
etablering af ca 25 nye adresser.
På grundlag af erfaringstal anslås 
udgiften til ca. kr. 200.000 excl. 
moms.
Forvaltningen oplyser, at der ikke er 
taget budgetmæssig højde for en sam
menkobling af de 2 samtaleanlæg.

KULTURELT UDVALG DEN 5/5 1987:
Det indstilles, at hovedcentralen på 
Ejegodskolen flyttes til administrations- 
afsnittet på Klngoskolen.
Overslag vil foreligge inden økonomiud
valgets møde.

Forvaltningen bemærker, at sagen ikke er 
medtaget 1 økonomirapporten af 24/4 1987.

Økonomiudvalget den 19/5-1987: 
Økonomiudvalget anbefaler at der meddeles 
en tillægsbevilling på 23.300,- kr.

h.
ANSØGNING OM ANLÆGSBEVILLING PÅ KR.
160.000 VEDR. OFFENTLIGE CYKEL- OG 
GANGSTIER.
Teknisk udvalg Indstiller, at der 
meddeles en anlægsbevilling på kr.
160.000 vedr. offentlige cykel- og 
gangstier.
Bevillingen anvendes således:
Sti Fredensgade - Banegraven kr.100.000 
Møllestræde. ................ kr. 30.000
Roskildevej - Haugevej.....  kr. 30.000

Økonomiudvalget den 19/5-1987: 
Økonomiudvalget anbefaler en 
anlægsbevilling på 30.000,- kr. 
Møllestræde. Resten udsættes til juni.
1 medlem anbefaler teknisk udvalgs 
indstilling.

i.
DAGINSTITUTIONER - FRIPLADSER 
I forbindelse med økonomirapporteringen 
behandlede socialudvalget den 6. april 
1987 specielt udgiftsudviklingen vedrø
rende fripladser 1 daginstitutionerne.
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På baggrund af en opgørelse af fripladser 
pr. 1/4 1987 synes budgettet for 1987 
umiddelbart at kunne holde. Imidlertid 
må der forventes en væsentlig stigning i 
udgifterne i løbet af sommeren som følge 
af forlængelse af hidtidige bevillinger, 
samt tilgang af nye bevillinger. 
Socialudvalget vil derfor revurdere 
spørgsmålet 1 september måned 1987, idet 
det umiddelbart skønnes, at en ansøgning 
om tillægsbevilling på ca. kr. 150.000 
vil kunne forventes.

Økonomiudvalget den 19/5-1987 i 
Økonomiudvalget anbefaler at 
socialudvalgets oplysninger toges til 
efterretning.

REDUKTION AF DRIFTSBUDGETTET FOR 1987. 
Byrådet vedtog den 11/2 1987, at der 
skulle findes driftsmæssige udskydelser 
på yderligere kr. 3.000.000 og at der i 
maj måned skulle foretages en vurdering 
af budgetforudsætningerne med henblik på 
en tilbagevenden til det oprindeligt ved
tagne budget.
Administrationens notat omhandlende de 
budgetmæssige forudsætninger vedlægges.

Økonomiudvalget den 19/5-1987:
Anbefales udsat til juni mødet.

k.
RESTREFUSION 1986 VEDR. PET SOCIALE 
OMRÅDE PÅ KR. -1.700.000
Socialforvaltningen har i forbindelse med 
regnskabsafslutningen for 1986 konsta
teret, at restrefusionen fra Social
styrelsen vedr. regnskabsåret 1986 
beløber sig til ca. -1.700.000 kr.
Denne indtægt - som vil blive afregnet 
fra Socialstyrelsen i maj/juni måned 1987 
- er ikke indregnet i budgettet for 1987. 
Hvorfor kontoen tilgodehavender hos sta
ten i 1987 bør forhøjes med kr.-1.700.000

Dag og år: 2/. maj 198/ Blac^ir?
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Økonomiudvalget den 19/5-1987: 
Anbefales.

1.
TILLÆGSBEVILLING TIL HJEMMESYGEPLEJER
SKERNE OG SUNDHEDSPLEJERSKERNE.

Hjemmesygeplejerskerne og sundhedsplejer
skerne søger om en tillægsbevilling på 
10.549,34 kr. til 3 reoler, 1 underskab 
og 2 skriveborde 1 forbindelse med flyt
ning fra lægehuset til byrådssalen.

Socialudvalget, den 11.5. 1987 i 
Anbefales tillægsbevilling på 8.700 kr.
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Økonomiudvalget den 19/5-1987:
Anbefales udsat til juni.

(Økonorniudvalgts medlemmer har tidligere 
modtaget bilag til ovennævnte pkt.)

82.04:16.20.00 0 03

3.
UDTRÆDEN AF SKOLENÆVN
Lajla Arndt Nielsen har i skrivelse af 
15/3-1987 ansøgt om at måtte udtræde af 
skolenævnet på Lindegårdskolen fra 
1/8-1987 på grund af at hun ikke har et 
barn i skolen efter denne dato.

Stedfortræder er i
Kari-Erik Andersen, Kirketorvet 14, 
Slangerup.
00.01A16

4.
UDTRÆDEN AF SKOLEKOMMISSIONEN.
Lajla Arndt Nielsen har i skrivelse af 
15/3-1987 ansøgt om at måtte udtræde af 
skolekommissionen fra 1/8-1987 fordi hun 
efter denne dato ikke sidder i skole
nævn (for overbygningsskolen) således at 
mandatet er til rådighed.
Ved valget til skolekommissionen af 
nævnsrepræsentanter udpegedes Ena Allen- 
toft som suppleant for Lajla Arndt Niel
sen.
Ena Allentoft har i skrivelse af 
18/5-1987 meddelt, at hun ikke ønsker at 
indtræde i skolekommissionen som repræ
sentant for Ejegodskolens nævn, der er 
nedlagt.
Hvis ansøgningerne efterkommes, må der i 
medfør at bekendtgørelse nr. 24 om 
styrelse af kommunens skolenævn af 
20/1-1978 §15, stk. 3, foretages 
suppleringsvalg af og blandt 
skolenævnsmedlemmerne pr. 1/8-1987.

00.01A16

5.
NEDLÆGGELSE AF KLUBVÆRELSER.

Danske Funktionæres Boligselskab søger om 
tilladelse til nedlæggelse af 8 klubvæ
relser og i stedet indrette 4 2-værelses 
lejligheder i bebyggelsen Morelhaven.

Social- og sundhedsforvaltningen, den 
27.3.1987:

Dag og år:. 27. maj 1987 BlactfP
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Blstandsafdelingen har indtryk af, at der 
i lange perioder har været et dårligt so
cialt miljø i de eksisterende klubværel
ser. Herudover har indskuddet til et 
klubværelse været meget stort p. t. 7. 100 
kr.
Det er endvidere bistandsafdelingens ind
tryk, at der er behov for lejligheder i 
kommunen både på grund af ændring i 
familiers størrelse og på grund af manges 
vanskeligheder ved at betale lejen 1 de 
større lejligheder.

Bygnings- og planlægningsudvalget d.
29.4.1987.
Fremsendes byrådet med indstilling, at 
klubværelserne nedlægges

Økonomiudvalget den 19/5-1987. 
Økonomiudvalget anbefaler bygnings- og 
planlægningsudvalgets indstilling.
1 medlem ønsker ikke klubværelserne 
nedlagt.

03.01.03G01 F 4621 KB

6 .
TORVEHANDEL 1 SLANGERUP.

Handelsringen og Slangerup Håndværker- og 
Handelsforening anmoder ved brev af 28. 4. 
1987 om, at torvehandelen på torvet i 
Slangerup bringes til ophør.

Foreningerne mener, at torvehandelen på
fører de almindelige detailforretninger 
en urimelig konkurrence.

Byrådet har den 27.11.1985 vedtaget et 
regulativ for torvehandel 1 Slangerup 
kommune.

Udvalget for teknik og miljø d. 6. 5. 1987. 
Udvalget vedtog at Niels Frølich Nilsson 
ikke er inhabil under behandlingen af 
sagen.
Udvalget kan ikke gå ind for lukning af 
torvet. Niels Frølich Nilsson ønsker sa
gen forelagt byrådet.

Økonomiudvalget den 19/5-1987; 
Økonomiudvalget indstiller at 
torvehandelen bibeholdes.

05.06.01G01 F 4685 JH

7.
ÆNDRING AF TIMETALSPLANEN FOR 1. KLASSE 1 
FORBINDELSE MED SAMQRDNET SKOLESTART PR.
1. AUGUST 1987.

Dag og år: 27. maj 1J8/ Blad^A-
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I forbindelse med indførelse af samordnet 
skolestart skal skolekommissionen ind
stille hvilket fag, der skal tillægges 
een time ugtl. på 1. klassetrin fra 
skoleåret 1987/88.

Skolekommissionen besluttede på sit møde 
den 23. marts 87 at anmode 
miljøskolernes nævn og lærerråd samt 
fælleslærerrådet om forslag til hvilket 
fag, der skal tillægges een time ugtl. 
på 1. klassetrin, og 1 hvilke to timer 
ugtl. der ønskes samordning. Det 
forudsættes at klasselæreren indgår i 
samordningstimerne.

Skolekommissionen, 27/4 1987;
Det indstilles, at Byvangskolens time- 
taleplan forhøjes med i time i dansk og 
Llndegårdskolens og Uvelse skoles time
talsplan med 1 times formning på 1. 
klassetrin.

Det indstilles endvidere at 2 ugtl. sam
ordningstimer i Børnehave-, 1. og 2. 
klasse skemarnæssigt placeres af nævnet.

Dag og år:. 27. maj 198/
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Kulturelt udvalg, 5/5 1987:
Skolekommissionens Indstilling anbefales.

Økonomiudvalget den 19/5-1987:
Anbefales.

17.00P01

8 .
FORSLAG TIL NAVN TIL DEN_NY OVERBYGNINGS
SKOLE.

Skolekommissionen, 27/4 1987:
Det Indstilles, at den nye overbygnings
skole navngives 11 Egelundskolen " .

Kulturelt udvalg, 5/5 1987:
Skolekommissionens indstilling anbefales. 
Lars Møller Kristensen finder endvidere 
navnet Kingoskolen velegnet.

Økonomiudvalget den 19/5-1987: 
Økonomiudvalget anbefaler 
skolekommissionens indstilling.
2 medlemmer anbefaler' "Kingoskolen".

17.00.A49
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UNGDOMSSKOLEVIRKSOMHED FOR SKOLEÅRET 
1987/88.

9.

Ungdomsskolen fremsender forslag til 
ungdomsskolevirksomhed for skoleåret 
1987/88. Forslaget beror i sagen.

Skolekommissionen, 27/4 1987:
Anbefales, dog således at der tages kon
kret stilling til "dagkurser for unge 
ledige", såfremt hold kan oprettes, samt 
at der afsættes en pulje på 144 timer til 
sommerferieaktiviteter.

Kulturelt udvalg, 5/5 1987:
Anbefales som foreslået af skolekom- 
rnissioen.

Økonomiudvalget den 19/5-1987;
Anbefales.

18.01.01P15

10 .
NORMERING AF LÆRERSTILLINGER I SKOLEÅRET 
1987/88.

Foreløbig normeringsoversigt vedlægges.

Skolekommissionen, 27/4 1987 i 
Anbefales.
Kulturelt udvalg. 5/5 1987 i 
Anbefales.

Forvaltningen bemærker, at sagen ikke er 
med i økonomirapporten af 24/4 1987.

Økonomiudvalget den 19/5-1987:
Anbefales.
(Økonomiudvalgets medlemmer liar tidligere 
modtaget bilag til ovennævnte pkt. >

81.01.17.Q0P21

1 1 .
REGNSKAB FOR ANLÆGSBEVILLING VEDR. UD
SKIFTNING AF TERMORUDER,_ TAGRENDER SAMT 
OVERDÆKNING OG NYT DØRPARTI PÅ JØRLUNDE 
FORSAMLINGSHUS.
Bevilling af 26/6 1985 kr. 44.000
Rådighedsbeløb " 51.000
Forbrug i!____ 65. 598
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Merforbrug kr. 21.598

Dag og år: 27. m a j 1987 B l a d T ^
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Merforbruget skyldes dels merudgift ved 
fjernelse af udvendig udgangsrepos af be
ton og dels, at det var nødvendigt at ud
bedre utætheder i eksisterende tag i for
samlingshuset over flere gange.

Forvaltningen kan oplyse, at byrådet på 
sit møde den 25/3 1986 har godkendt regn
skab for ovennævnte bevilling, men at 
merforbruget da ved en fejl var udregnet 
til kr. 12.862, hvorfor revisionen har 
anmodet om fornyet behandling af regn
skabet med det rigtige anførte merfor
brug.

Kulturelt udvalg, 5/5 1987;
Indstilles til godkendelse.

Økonomisk forvaltning, den 12.5.1987: 
Regnskabet udviser et forbrug på 65.598 
kr. eller et merforbrug i forhold til 
bevillingen på 21.598 kr.

Økonomiudvalget den 19/5-1987:
Anbefales.

00.01008

12.
NQRMERINGSFORHANbLINGERNE 1 FRITIDS
INSTITUTIONERNE. .

På baggrund af forhandlingerne med Pæda
gogisk Kartel den 14/4 1987 indstilles 
(a-h )

følgende normeringer 1 de daginstitu
tioner der har børn i skolealderen.

Fritidshjemmet Lindegård i 
I henhold til forslag fra den nedsatte

a) arbejdsgruppe foreslås normeringen
fastsat til 245 1/4 time ugentlig 1 40 
uger, samt 260 timer ugentlig i 12 
uger.
Nugældende normering 260 timer ugent
lig.
Pædagogisk Kartel foreslår', at der 
indgås særlig aftale om de resterende 
14 3/4 time i 40 uger. Aftalen kunne 
omfatte støtte til børn i skolevæse
nets regi.
Fritidshjemmet Lindegård er forpligtet 
til at yde 2 x 2  timer ugentlig til 
samordnet undervisning (medhjælp) samt 
mindst 4 timer ugentlig vikar til sko
levæsenet i de klasser, hvis børn er 
optaget på fritidshjemmet Lindegård.
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Samtidig indstilles det at fritids-
b ) hjemmet LlndeqÅrds Åbningstid andres 

således, at der er åbent fra kl. 06.
30 til kl.17.00. Nugældende åbnings
tid fra kl. 07.00 til kl. 17.00.

Den 11. maj 1987:
Fritidshjemmet Lindegård er Indstillet 
på, at yde 4 tirner ugentlig til sam
ordning samt 4 timer til vikar og 5 
timer til andet samarbejde med skole 
f.eks til særlig samarbejde 1 børne
haveklasse og koordinationsopgaver.
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Fritidshjemmet Lindegård søger om, at 
nednormering ikke finder sted med 14 
3/4 time som foreslået, men at disse 
timer benyttes til støtte for elever 
med særlige behov f.eks støtte omkring 
Lindegårdskolens obs-klasse samt i 
forbindelse med at tilse/passe syge 
børn.

Uvelse pasningsordning: 
c) Det aftales, at Uvelse pasningsordning 

stiller 2 timer ugentlig til rådighed
som medhjælp ved den samordnede under-
visning.

samt mindst 2 timer ugentlig til vikar
for skolevæsenet for de børnegrupper,
der er optaget i Uvelse pasnings
ordning.

Såfremt personalet ved pasningsord
ningen ikke ønsker at påtage sig de 
nævnte 4 timer ugentlig, skal der 
finde nednormering sted med 4 timer 
ugentlig.

Uvelse pasningsordning er for tiden 
normeret med 198 timer ugentlig.

Den 11. maj 1987;
Uvelse pasningsordning går ind for et 
samarbejde omkring de 2 timer ugentlig 
til samordnet undervisning, men ønsker 
ikke at indgå i en vikarordning. In
stitutionen bør derfor nednormeres med
2 timer ugentlig.
3. og 4. klasse møder føi'st kl. o9, oo
3 dage ugentlig, dermed har institu
tionen kun en nedgang med 2 timer 
ugentlig på grund af samordnet under
visning.

Pasningsordningen v/Idrffiteve;| ; 
Pasningsordningen v/Idrætsvej er for 
tiden normeret med 167 timer 
ugentlig.
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Pædagogisk Kartel oplyser, at Institu
tionen efter deres beregninger har en 
haj belastningsgrad og at dette for
stærkes ekstra af, at der er barn fra 
andre skoler uden for kommunen samt 
børn fra 3. og 4. klasse med særlige 
behov.

Det aftales, at såfremt institutionen 
har' optaget de nævnte børnegrupper, 
skal nednormering finde sted med 5 
timer ugentlig, i modsat fald med 10 
timer ugentlig.

Pædagogisk Kartel foreslår, at der 
indgås samarbejde med skolevæsenet om, 
at de nævnte timer til nedskæring be
nyttes i skolevæsenets regi således, 
at nedskæring undgås.

Pædagogisk Kartel er positivt stemt 
for, at gå ind i planer om at etablere 
delvis fritidsklub i Institutionen på 
Idrætsvej.

Den 11. maj 1987:
Efter forhandlingen er det konsta
teret, at der såvel i indeværende 
skoleår som i kommende skoleår vil 
være børn i pasningsordningen på 
Idrætsvej fra 3. og 4. klasse, 

e ) Nednormering bør derfor finde sted med 
5 timer ugentlig.

Pasningsordningen Byvang; 
Pasningsordningen Byvang er for tiden 
normeret med 113 timer ugentlig.

Pasningsordningen skal yde 8 timer i 
skoleregi, dels til samordnet under
visning dels til vikarbistand, idet 
der her er taget højde for, at Byvang
skolen fra august 1988 forventelig 
igen har 2 spor.

Pasningsordningen v/Byvangskolen 
nednormeres herefter med 3 timer 
ugentlig til 110 timer ugentlig, idet 
Pædagogisk Kartel dog anmoder om, at 
der arbejdes henimod at de sidste 3 
timer også bruges i samarbejde med 
skolen.

Den 11. maj 1987:
Pasningsordningen Byvang er Indstillet 
på, dels at deltage i samordning, samt 
i det omfang der er mulighed for det, 
at yde 4 timers vikarbistand ugentlig. 
På grund af institutionens størrelse 
og dermed vanskeligere normerings- 

f> forhold, anbefales det, at der ikke
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finder nednormering sted med de fore
slåede 3 timer udover de 8 timer, der 
som fer nævnt er afsat til samarbejde 
med skolen.

Børnehuset Kroqhøj:
Fritidsafdelingen i Børnehuset Kroghøj 
er for tiden normeret med 117 timer 
ugentlig.

På grund af institutionens særlige ka
rakter og på grund af at de 7 timer 
bortfalder, jvf. tidligere forhand
ling, når der er fundet en løsning på 
de trafikale problemer vedrørende M.
P. Jensensvej,

g ) foretages ingen ændringer 1 personale
normeringen på nuværende tidspunkt.

Fritidshjemmet Kongshøj:
Fritidshjemmet Kongshøj har for tiden 
316 timer ugentlig. Efter drøftelse 
enedes man om, at da institutionen har 

h) en ret høj belastning, skal der finde 
en nedsættelse sted med 39 timer 
ugentlig. Udgangspunktet var 49 timer 
ugentlig.

Fritidshjemmet Kongshøj vil herefter 
være normeret med 277 timer ugentlig.

Pædagogisk Kartel Indgår gerne i en 
drøftelse om oprettelse af fritids
klubpladser i fritidshjemmet Kongshøj.

Økonomiudvalget den 19/5-1987:
a) Økonomiudvalget anbefaler normeringen 

fastsat til 245 1/4 time ugentligt i 
40 uger, samt 260 timer ugentligt i 12 
uger.
2 medlemmer kan ikke anbefale.

b) Anbefales for' så vidt angår åbnings
tid.
2 medlemmer kan ikke anbefale.

c) Anbefales.

Dag og år: 2a /, maj 118/ Blad-^iZ
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udgår.

Økonomiudvalget anbefaler en nednorme
ring med 5 timer ugentligt.
1 medlem kan ikke anbefale.

Anbefales.

Anbefales.

Anbefales nedsættelse med 39 timer.
2 medlemmer kan ikke anbefale.
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ANSØGNING 011 TILSKUD TIL HANDICAPBUS.
1 3 .

Beboere på De gamles Hjem i Slangerup har 
søgt om tilskud til Indkøb af en handi
capbus. Der er p.t. indsamlet 72.000 
kr. til formålet. Bussen skal kunne 
benyttes til kørsel af beboere på De 
gamles Hjem, Jørlunde alderdomshjem, 
plejehjemmet Solgården og eventuelt 
tillige de beskyttede boliger.

Vedligeholdelsen forventes afholdt af 
Slangerup kommune.

Socialudvalget, den 8.5.1987;
Anbefales med 30.000 kr.

Forvaltningen bemærker, at sagen ikke er 
medtaget i økonomirapporten.

Økonomiudvalget den 19/5-1987:
Anbefales på betingelse af at der anskaf
fes en ny handicapbus.

17.07.00034

14.
NORMERING VEDR. BØRNETANDKLINIKKEN.

I forbindelse med en klinikassistents 
fratræden pr.1.lo.86 er 7 af denne 
klinikassistents timer ikke blevet 
genbesat, disse timer er udskudt til 
genbesættelse i forbindelse med 
nyvurdering af personalenormeringen når 
tandklinikken på Kingoskolen er 
renoveret.

Tandklinikken indstiller, at der normeres 
yderligere personale jfr. tidligere be
slutninger med virkning fra 1. september 
1987 således:

Tandplejer 25 timer ugl. 
Klinikassistent 25 timer ugl.

Lønudgiften er optaget i budget 1987 dog 
med virkning fra 1. august 1987. Jfr. 
tidligere skrivelse fra børnetandplejen 
af 21.4.87.
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Social- og sundhedsforvaltningen ind
stiller, at der normeres yderligere per
sonale ved tandklinikken som ovenfor 
foreslået.

Socialudvalget, den 11.5,1987:
Anbefales som indstillet.

Løn- og personalekontoret, den 14.5.1967: 
Ingen bemærkninger.

Økonomiudvalget den 19/5-1987 i 
Anbefales.

61.01:16.21.01P21 E1016
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FOR LUKKEDE DØRE

16.
ORIENTERING OG EFTERRETNNG._ 

a ) Referater
Ledergruppemøde den 10/4, 24/4, 1/5 og
Q/5 1987.

Sarnarbejdsudvalget for det central- 
administrative personale, møde den 
15.4.1987.

Da9°»iV. maj 1967 Blad nr^. 
1 0 0

Formandens
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Fællessamarbejdsudvalgets møde den 
30/4 1987.

17.
REDEGØRELSE FOR HÆNDELSESFORLØBET VED 
SALGET AF KQNGENSGADE 24.____________

Æ

. / .

18.
OPTAGELSE AF KASSEKREDIT PÅ KR. 10 MILL 
KR.
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Økonomiudvalget besluttede på sit møde 
den 21. april 1907, at indhente tilbud i 
de lokale pengeinstitutter på en kasse
kredit på kr. 10 mill kr.

De Indkomne tilbud vedlægges.

Økonomiudvalget den 19/5-1987; 
Økonomiudvalget anbefaler tilbuddet fra 
SDS.

(Økonomiudvalgets medlemmer har tidligere 
modtaget bilag til ovennævnte pkt.)

00.01020

19.
REVISIONSBERETNING NR. 41.

Kommunernes Revisionsafdeling har frem
sendt beretning om revisionsbesøg i pe
rioden fra 20. januar til 6. februar 
1987.

Socialforvaltningens udtalelser til re
visionsbemærkningerne om børnetilskud og 
lån til bil foreligger i sagen.

Det indstilles,

at revisionsberetningen indstilles til 
byrådets godkendelse med forvalt
ningens bemærkninger og

at tilgodehavendet

Økonomiudvalget den 19/5-1987;
Anbefales som indstillet.

(Økonomiudvalgets medlemmer har tidligere 
modtaget bilag til ovennævnte pkt.)

00.01K07

20.
KØB AF JORD.
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Byrådet vedtog i mødet den 25/3 1987 at 
optage forhandling rned Kornmissarius ved 
Statens Ekspropriationer på Øerne om køb 
af den del af Kratgårdens jorder, som 
efter etableringen af omkørselsvejen er 
frastykket gården.

Arealet er ca. 11.3 ha. Den sidste vur
dering for dårlig landbrugsjord i området 
var 1,71 kr/m2.

Kornmissarius har i skrivelse af 21/4 1987 
tilbudt kommunen arealet for 15.000 kr. 
nu og og 135.000 kr. når arealet er til
skødet kommunen - dog senest 1/1 1989.
M2-prisen vil da være godt 1 kr., når 
rentefordelen tages med i beregningen.

Arealet antages at kunne bortforpagtes 
for et beløb, der dækker forrentning af 
anskaffelsessummen.

Økonomiudvalget bedes indstille til by
rådet, om tilbuddet skal godkendes.

Økonomiudvalget den 19/5-1987: 
Økonomiudvalget anbefaler at tilbuddet 
godkendes.
Allan Madsen kan ikke anbefale at 
tilbuddet godkendes.

13.06.01G01

21 .
UNGDOMSVEJLEDNING.

I 1980 etableredes i Slangerup kommune en 
UDVIDET SKOLEVEJLEDERORDNING.

Baggrunden herfor var, at der gennem den 
sidste del af 70'erne var konstateret 
voksende problemer i forbindelse med de 
unges overgang fra skole til fortsat ud
dannelse eller erhverv.

I 1982 blev ordningen, som tidligere var 
frivillig for kommunerne, regulei'et ved 
lov, således at ordningen blev obliga
torisk blot med navneforandring til UNG
DOMSVEJLEDNING.

Ordningen er forestået af 3 skolevej
ledere, som har kontaktet de unge der har 
afsluttet folkeskolen, og ikke er fyldt 
19 år, og ikke er omfattet af vejledning 
om uddannelse- og beskæftigelsesmulig
heder i forbindelse med fortsat uddan
nelse.
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Afregningen er sket ved udbetaling af ho
norar beregnet udfra en formodning om, at 
1/3 af de unge ikke er dækket af anden 
rådgivning, og at der pr. år medgår godt 
2 timer til behandling af hver ung. Ord
ningen koster ca. 120.000 kr. p. a.

Ordningen har fungeret upåklageligt med 
en engageret indsats fra ungdomsvejle
derne.

Imidlertid er der her i kommunen, såvel 
som i andre kommuner, etableret beskæf
tigelsessekretariat til administration af 
lovgivning om beskæftigelsesfremme.

Ungdomsvejledningen er rådgivende, og må, 
såfremt der skal foretages konkrete 
skridt i retning af beskæftigelse og ud
dannelse, overgive sagen til beskæf
tigelsessekretariatet. Det ser samtidig 
ud til, at antallet af unge, som ikke er 
omfattet af anden rådgivning, er betyde
ligt mindre end tidligere forventet. 
Endvidere konkluderede en rapport, udar
bejdet af undervisningsministeriet, at 
bl.a. ungdomsvejledningen har en meget 
ringe effekt.

Af ovenstående grunde indstiller kom
munaldirektøren, at ungdomsvejledningen 
overføres til beskæftigelsessekretariatet 
fra 1/1 1980 med en overdragelsesperiode 
fra 1/1 - 31/7 1988, og at de frigjorte 
beskæftigelsesmidler anvendes til direkte 
hjælpeforanstaltninger for de unge.

Ungdomsvejledningens bemærkninger af 11/5 
1987 til Indstillingen foreligger i sa
gen.

Økonomiudvalget den 19/5-1987; 
Økonomiudvalget anbefaler kommunaldirek
tørens indstilling.
Allan Madsen ønsker den nuværende ordning 
bibeholdt.
Lars Møller Kristensen anbefaler at 
ungdomsvejledningen forbliver som nu, men 
aflønningen gives som kombinationsbeskæf
tigelse.

17.02.08G01

22 .
KØB AF JORD.

Byrådet vedtog den 22/4 1987, pkt. 21 - 
at matr.nr. 1 1^ 1 x, og 1 o Slangerup 
(Nybrovej 1 og 3, Slangerup Maskinfabrik) 
overgår til boligformål.
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Under et rnøde den 14/5 1987 har ejeren 
oplyet, at ejendommen er vurderet til en 
handelspris på 4.250.000 kr. kontant af 
et mæglerfirma excl. Maskiner.

Byfornyelsesselskabet har i sit overslag 
regnet med en pris på 3.402.000 kr.

Forvaltningen oplyser, at bygningerne 
p.t. er udlejet til Servé, der har købt 
en grund i Industriområde Vest.

Økonomiudvalget den 19/5-1987: 
Økonomiudvalget anbefaler at borgmesteren 
bemyndiges til
- at forhandle om køb af ejendommen
- at der tages forbehold for jordbunds

forholdene (forurening og bæreevne) 
og at sagen kon godkendes som et 
byfornyelsesprojekt.

- max tilbudspris 3.402.000,- kr.

- til at aftale en fortsættelse af leje
målet med Serve, Indtil dennes ny pro
duktionsanlæg er opført.

01.04G01

23.
OVERHOLDELSE AF SERVITUTMÆSSIGE BESTEM
MELSER.
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24.
KØB AF JORD.
Erhvervelse af ca. 1900 ni2 jord fra 

matr.nr. 17 h Slangerup.

Arealet indgår som afrunding af industri
område ØST.

Hovedstadsrådet har i skrivelse af 5. 
marts 1987 meddelt, at de ikke kan god
kende inddragelse af mere jord til er
hvervsformål i industriområde ØST, men 
alene vil tillade en mindre justering af 
afgrænsningen.

Arealet Indstilles erhvervet for 15, 00 
kr./m2 for at opnå en mere hensigtsmæssig 
form på den sidste af kommunens erhvervs
parceller og for at få gennemført en af- 
skærmende beplantning.

Bygnings- og planlægningsudvalget d.
29. 4. 1987.
Fremsendes økonomiudvalget med indstil
ling, at arealet erhverves for kr. 15/m2.

Økonomiudvalget den 19/5-1987:
Anbefales.

13.06.01 F 5014 la
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SLANGERUP KOMMUNE
BORGMESTERKONTORET, den 25/5-1987

Dag og år: 25. 5. 87 Blad rir. 107
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TILLÆGSDAGSQRDEN til byrådets møde den 
27/5-1987.

1.

Erhverv i Landzone:
d søger om godkendelse til 

erhvervsmæssig udnyttelse af drifts
bygninger på ejendommen "Katrinedal", 
Lindholmvej 15.
Der søges om godkendelse til, at del 
af hestestald kan udlejes som lager eller 
lign. og at der kan indrettes lettere 
produktion og håndværksvirksomhed for 2 
firmaer med indtil 4-6 medarbejdere i 
tidligere auktionshal.

I medfør af Kry- og landzoneloven skal 
Hovedstadsrådet meddele tilladelse til 
lager og lettere erhverv, der 
planlægningsmæssigt kan indpasses, såfrenr: 
der ikke fortsat er behov for 
driftsbygningerne landbrugsmæssigt.

Bygnings- og planlægningsudvalget den 
20.5.87:
Anbefales på vilkår, at der til stadighed 
opretholdes tilstrækkelige ladebygninger 
for ejendommens drift som landbrug.

Eet medlem ønsker sagen forelagt byrådet.
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